

ГЛАВНЫЙ РЕДАКТОР

Есипов Александр Владимирович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.23 Урология
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России,
Начальник госпиталя. Профессор кафедры хирургии неотложных состояний и онкологии Филиала Военно-медицинской академии имени С.М. Кирова МО РФ.

ЗАМЕСТИТЕЛЬ ГЛАВНОГО РЕДАКТОРА

Алехнович Александр Владимирович

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Заместитель начальника госпиталя по научно-исследовательской работе. Заведующий кафедрой радиационной гигиены имени академика Ф.Г. Кроткова РМАНПО.

РЕДАКЦИОННАЯ КОЛЛЕГИЯ

Белякин Сергей Анатольевич

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.04 – внутренние болезни
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Начальник консультативно-диагностического центра

Крашутский Вячеслав Владимирович

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.04 – внутренние болезни
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Заведующий отделением радиоизотопной диагностики радиологического центра

Ярошенко Владимир Петрович

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.04 – внутренние болезни
филиал №2 ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России). Заместитель начальника филиала по клинической работе

Ойноткинова Ольга Шонкоровна

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.05 – кардиология
МГУ им. М.В. Ломоносова, факультет фундаментальной медицины. Преподаватель, научный консультант

Бакшеев Владимир Иванович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.05 – кардиология
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Врач-методист научно-методического отдела

Такач Иштван

к.м.н.,
профессор гематологии и онкологии (Венгрия)
Венгрия. Центральная больница области Боршод и Университетская клиника. Начальник 5 Терапевтического отдела

Тарасенко Григорий Николаевич

кандидат медицинских наук,
доцент
Специальность: 14.01.10 Кожные и венерические болезни
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Заведующий кожно-венерологическим отделением – врач дерматовенеролог

Кочергин Николай Георгиевич

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.10 Кожные и венерические болезни
ФГБОУ Первый московский государственный медицинский университет им И.М. Сеченова (Сеченовский университет). Профессор кафедры кожных и венерических болезней им В.А. Рахманова

CHIEF EDITOR

Esipov Alexander Vladimirovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.23 Urology
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A.A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia, Head of the hospital. Professor, Department of surgery, emergency and Oncology Branch of the Military medical Academy named after S.M. Kirov MO of the Russian Federation.

DEPUTY EDITOR

Alekhnovich Alexander Vladimirovich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A. A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia. Deputy head of the hospital for research work. Head of the Department of radiation hygiene named after academician F.G. Krotkov, and Russian medical Academy of postgraduate education.

EDITORIAL BOARD

Belyakin Sergey Anatolyevich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.04-internal diseases
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A. A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia. Head of the consulting and diagnostic center

Krasutsky Vyacheslav Vladimirovich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.04-internal diseases
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A. A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia. Head of the Department of radioisotope diagnostics of the radiological center

Yaroshenko Vladimir Petrovich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.04-internal diseases
Branch no. 2 of the Ministry of defense of the Russian Federation "3 Central military clinical hospital named after A. A. Vishnevsky"). Deputy head of the branch for clinical work

Oynotkinova Olga Shonkorovna

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.05-cardiology
Lomonosov Moscow state University, faculty of fundamental medicine. Teacher, scientific consultant

Baksheev Vladimir Ivanovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.05-cardiology
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A.A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia. The Doctor-the Methodist of the scientific-methodical Department

Takach Istvan

candidate of medical Sciences,
Professor of Hematology and Oncology (Hungary)
Hungary. Central hospital of Borsod and the University clinic. Head of 5 Therapeutic Department

Tarasenko Grigori Nikolayevich

candidate of medical Sciences,
associate Professor
Specialty: 14.01.10 Skin and venereal diseases
FSBI "3 Central military clinical hospital named after A.A. Vishnevsky" of the Ministry of defense of Russia. Head of STI Department – doctor dermatologist

Kochergin Nikolai Georgievich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.10 Skin and venereal diseases
Sechenov First Moscow state medical University (Sechenov University). Professor of the Department of skin and venereal diseases named after V.A. Rakhmanov

Галлямова Юлия Альбертовна

доктор медицинских наук,
доцент

Специальность: 14.01.10 Кожные и венерические болезни

Федеральное государственное бюджетное образовательное учреждение дополнительного профессионального образования «Российская медицинская академия непрерывного профессионального образования» Министерства здравоохранения РФ. Доцент кафедры дерматовенерологии, микологии и косметологии.

Масюкова Светлана Андреевна

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.10 Кожные и венерические болезни

ФГБУ ВО «Московский государственный университет пищевых производств» Медицинский институт непрерывного образования. Профессор кафедры кожных и венерических болезней с курсом косметологии

Литвиненко Игорь Вячеславович

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.11 Нервные болезни

Федеральное государственное бюджетное военное образовательное учреждение высшего образования «Военно-медицинская академия им. С.М. Кирова». Начальник кафедры нервных болезней, главный невролог МО РФ (начальник клиники)

Виноградов Олег Иванович

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.01.11 Нервные болезни

Федеральное государственное бюджетное учреждение «Национальный медико-хирургический центр им. Н.И. Пирогова» Министерства здравоохранения Российской Федерации. Заведующий кафедрой неврологии с курсом нейрохирургии

Зиновьева Ольга Евгеньевна

доктор медицинских наук,
доцент

Специальность: 14.01.11 Нервные болезни

ФГАОУ ВО «Первый МГМУ им. И.М. Сеченова» Минздрава России (Сеченовский Университет). Профессор кафедры нервных болезней и нейрохирургии ИКМ

Васильев Александр Юрьевич

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.13 Лучевая диагностика, лучевая терапия

ФГБОУ ВО МГМСУ имени А.И. Евдокимова. Профессор кафедры лучевой диагностики.

Лубашев Яков Александрович

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.13 Лучевая диагностика, лучевая терапия

Медицинское частное учреждение «Отраслевой клинико-диагностический центр» ПАО «Газпром». Начальник отдела лучевой диагностики

Дмитращенко Алексей Алексеевич

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.13 Лучевая диагностика, лучевая терапия

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Начальник центра (лучевой диагностики с архивом)

Амхадова Малкан Абдрашидовна

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.14 Стоматология

Государственное бюджетное учреждение «Московский областной научно-исследовательский клинический институт им. М.Ф. Владимирского. Заведующая кафедрой хирургической стоматологии и имплантологии ФУВ.

Хышов Владимир Борисович

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.01.14 Стоматология

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Заведующий стоматологическим отделением

Gallyamova Yulia Albertovna

doctor of medical Sciences,
associate Professor

Specialty: 14.01.10 Skin and venereal diseases

Federal state budgetary educational institution of additional professional education "Russian medical Academy of continuing professional education" of the Ministry of health of the Russian Federation. Associate Professor of the Department of dermatovenerology, Mycology and cosmetology.

Masyukova Svetlana Andreevna

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.10 Skin and venereal diseases

Federal state budgetary institution of higher education "Moscow state University of food production" medical Institute of continuing education. Professor of the Department of skin and venereal diseases with a course in cosmetology

Litvinenko Igor Vyacheslavovich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.14 Nervous diseases

Federal State Budgetary Military Educational Institution of Higher Education "Military Medical Academy. C.M. Kirov". Head of the Department of Nervous Diseases, Chief Neurologist of the Ministry of Defense of the Russian Federation (head of the clinic)

Vinogradov Oleg Ivanovich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.01.14 Nervous diseases

Federal State Budgetary Institution "National Medical and Surgical Center named after N.I. Pirogov" of the Ministry of Health of the Russian Federation. Head of the Department of Neurology with a course of neurosurgery

Zinovieva Olga Evgenievna

doctor of medical Sciences,
docent

Specialty: 14.01.14 Nervous diseases

Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education "First MG MU named after THEM. Sechenov" Ministry of Health of Russia (Sechenov University). Professor, Department of Nervous Diseases and Neurosurgery

Vasiliev Alexander Yuryevich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.13 Radiation diagnostics, radiation therapy

Federal state educational institution Moscow state medical and dental Institute named after A.I. Evdokimov. Prof.r of the Department of radiation diagnostics.

Lubashev Yakov Alexandrovich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.13 Radiation diagnostics, radiation therapy

Medical private institution "Branch clinical and diagnostic center" joint Stock company "Gazprom". Head of radiology Department

Dmitrashchenko Alexey Alekseevich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.13 Radiation diagnostics, radiation therapy

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the center (radiation diagnostics with archive)

Amkhadova Malkan Abdrashidovna

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.14 Dentistry

State budgetary institution "Moscow regional scientific-research clinical Institute n. a. M.F. Vladimirsky. Head of the Department of surgical dentistry and implantology of the faculty of advanced medicine.

Khyshov Vladimir Borisovich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.01.14 Dentistry

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the dental Department

Ломакин Михаил Васильевич

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.14 Стоматология

Федеральное государственное бюджетное образовательное учреждение высшего образования «Московский государственный медико-стоматологический университет имени А. И. Евдокимова» Министерства здравоохранения Российской Федерации. Профессор кафедры пародонтологии.

Быков Владимир Иванович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.17 Хирургия

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Начальник отделения неотложной кардиохирургии

Столярж Алексей Борисович

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.17 Хирургия

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Начальник центра реконструктивной и пластической хирургии

Карандин Валерий Иванович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.17 Хирургия

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Начальник отделения планирования и анализа научно-методической работы

Гвасалия Бадри Роинович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.23 Урология

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Врач-ординатор 7 урологического отделения Урологического центра

Кочетов Александр Геннадиевич

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.23 Урология

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Начальник урологического центра, заместитель Главного уролога МО РФ

Ситников Николай Васильевич

доктор медицинских наук,
доцент
Специальность: 14.01.23 Урология

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Начальник урологического отделения

Сабиров Джахонгир Рузиевич

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.00.14 Онкология

Ташкентская медицинская Академия, начальник военно-медицинского факультета при Ташкентской медицинской академии

Мироненко Владимир Александрович

доктор медицинских наук,
Специальность: 14.01.26 Сердечно-сосудистая хирургия

Научный центр сердечно-сосудистой хирургии им. А.Н. Бакулева. Руководитель отделения реконструктивной кардиохирургии.

Лищук Александр Николаевич

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.01.26 Сердечно-сосудистая хирургия

ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Начальник центра кардиохирургии

Калининская Алефтина Александровна

доктор медицинских наук,
профессор
Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение

ФГБНУ «Национальный НИИ общественного здоровья имени Н.А. Семашко», ФГБУ «Центральный научно-исследовательский институт организации и информатизации здравоохранения» (ЦНИИОИЗ) Минздрава. Главный научный сотрудник

Lomakin Mikhail Vasilievich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.14 Dentistry

Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education "Moscow State Medical and Dental University named after A. I. Evdokimov" of the Ministry of Health of the Russian Federation. Professor of the department of periodontology.

Bykov Vladimir Ivanovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.17 Surgery

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Department of emergency cardiac surgery

Stolyarge Alexey Borisovich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.17 Surgery

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Center for Reconstructive and Plastic Surgery

Karandin Valery Ivanovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.17 Surgery

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the department of planning and analysis of scientific and methodological work

Gvasalia Badri Roinovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.23 Urology

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Resident Physician 7 of the Urology Department of the Urology Center

Kochetov Alexander Gennadievich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.23 Urology

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Urological Center, Deputy Chief Urologist of the Ministry of Defense of the Russian Federation

Sitnikov Nikolay Vasilievich

doctor of medical Sciences,
docent
Specialty: 14.01.23 Urology

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Urology Department

Sabirov Djakhongir Ruzievich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.14 Oncology

Tashkent Medical Academy, Republic of Uzbekistan, Head of the Military Medical Faculty at the Tashkent Medical Academy

Mironenko Vladimir Alexandrovich

doctor of medical Sciences,
Specialty: 14.01.26 Cardiovascular Surgery

Scientific Center for Cardiovascular Surgery. A.N. Bakuleva. Head of the Department of Reconstructive Cardiac Surgery.

Lishchuk Alexander Nikolaevich

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.01.26 Cardiovascular Surgery

FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Center for Cardiac Surgery

Kalininskaya Alefina Aleksandrovna

doctor of medical Sciences,
Professor
Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare

Federal State Budgetary Scientific Institution National Institute of Public Health named after N.A. Semashko ", Federal State Budgetary Institution " Central Scientific Research Institute of Organization and Informatization of Health Care " of the Ministry of Health. Chief Researcher

Ушаков Игорь Борисович

Академик Российской академии наук
доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение
ГНИЦ РФ – Федеральный медицинский биофизический центр имени
А.И.Бурназяна ФМБА России. Главный научный сотрудник

Турзин Петр Степанович

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение
Федеральное государственное бюджетное образовательное учре-
ждение высшего образования «Российская академия народного хо-
зяйства и государственной службы при Президенте Российской Фе-
дерации» (РАНХиГС). Ведущий научный сотрудник.

Тюков Юрий Аркадьевич

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение
Федеральное государственное бюджетное образовательное учре-
ждение высшего образования «Южно-Уральский государственный
медицинский университет» Минздрава России. Заведующий ка-
федрой Общественного здоровья и здравоохранения

Шляфер София Исааковна

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.02.03 Общественное здоровье и здравоохранение
Федеральное государственное бюджетное учреждение «Централь-
ный научно-исследовательский институт организации и информа-
тизации здравоохранения» Министерства здравоохранения Рос-
сийской Федерации (ФГБУ ЦНИИОИЗ Минздрава России), главный
научный сотрудник

Иванов Андрей Михайлович

Член-корреспондент Российской академии наук
доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.03.10 Клиническая лабораторная диагностика
Федеральное государственное бюджетное военное образователь-
ное учреждение высшего образования «Военно-медицинская ака-
демия имени С.М. Кирова» Министерства обороны Российской Фе-
дерации (ФГБВОУ ВО ВМедА им. С.М. Кирова Минобороны Рос-
сии). Заведующий кафедрой клинической биохимии и лаборатор-
ной диагностики

Скворцов Сергей Владимирович

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.03.10 Клиническая лабораторная диагностика
ФГБУ «Главный военный клинический госпиталь имени академика
Н.Н. Бурденко» МО РФ. Заведующий медицинским отделением
(апробации донорской крови и иммуногематологических исследо-
ваний) центра (крови)

Казakov Сергей Петрович

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.03.10 Клиническая лабораторная диагностика
ФГБУ «Главный военный клинический госпиталь имени академика
Н.Н. Бурденко» МО РФ; ФГБОУ ДПО «Российская медицинская
академия непрерывного профессионального образования МЗ РФ». Начальник центра клинической лабораторной диагностики - глав-
ный лаборант госпиталя, Заведующий кафедрой медицинской био-
химии и иммунопатологии Академического образовательного цен-
тра трансляционной и фундаментальной медицины.

Шарапов Геннадий Николаевич

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.03.10 Клиническая лабораторная диагностика
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Начальник центра клинической лабораторной диагностики

Юдин Владимир Егорович

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.03.11 Восстановительная медицина, спортивная
медицина, лечебная физкультура, курортология и физиотерапия
Филиал №2 ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны
России. Начальник филиала

Ushakov Igor Borisovich

Corresponding Member of the Russian Academy of Sciences
doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare
The main scientific center of the Russian Federation is the A.I. Burnazyan Federal
Medical Biophysical Center, Federal Medical and Biological Agency of Russia.

Turzin Petr Stepanovich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare
Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education "Russian
Academy of National Economy and Public Administration under the President
of the Russian Federation". Leading Researcher.

Tyukov Yuri Arkadevich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare
Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education "South
Ural State Medical University" of the Ministry of Health of Russia. Head of the
Department of Public Health and Health Care

Shlyafer Sofia Isaakovna

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.02.03 Public health and healthcare
Federal State Budgetary Institution "Central Scientific Research Institute of Or-
ganization and Informatization of Health Care" of the Ministry of Health of the
Russian Federation (FSBI Central Scientific Research Institute for Health Pro-
tection of the Russian Ministry of Health), Chief Researcher

Ivanov Andrey Mikhailovich

Corresponding Member of the Russian Academy of Sciences
doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.03.10 Clinical laboratory diagnostics
Federal State Budgetary Military Educational Institution of Higher Education
"Military Medical Academy named after S.M. Kirov" of the Ministry of Defense
of the Russian Federation (Federal State Budgetary Educational Institution of
Higher Military Education named after SM Kirov of the Ministry of Defense of
Russia). Head of the Department of Clinical Biochemistry and Laboratory Diag-
nostics

Skvortsov Sergey Vladimirovich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.03.10 Clinical laboratory diagnostics
FSBI "The main military clinical hospital named after academician N.N. Bur-
denko" Ministry of Defense of the Russian Federation. Head of the medical de-
partment (aprobation of donated blood and immunohematological studies) of
the center (blood)

Kazakov Sergey Petrovich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.03.10 Clinical laboratory diagnostics
FSBI "The main military clinical hospital named after academician N.N. Bur-
denko" Ministry of Defense of the Russian Federation; Federal State Budgetary
Institution of Continuing Professional Education "Russian Medical Academy of
Continuing Professional Education of the Ministry of Health of the Russian Fed-
eration." The head of the center for clinical laboratory diagnostics is the chief
laboratory assistant of the hospital, the head of the department of medical bio-
chemistry and immunopathology of the Academic educational center of transla-
tional and fundamental medicine.

Sharapov Gennady Nikolaevich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.03.10 Clinical laboratory diagnostics
FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of De-
fense of Russia. Head of the Center for Clinical Laboratory Diagnostics

Yudin Vladimir Egorovich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.03.11 Restorative medicine, sports medicine, physiotherapy exer-
cises, balneology and physiotherapy
Branch No. 2 of the FSBI "3 Central Military Clinical Hospital named after A.A.
Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Branch Manager

Круглова Лариса Сергеевна

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.03.11 Восстановительная медицина, спортивная медицина, лечебная физкультура, курортология и физиотерапия
Федеральное государственное бюджетное учреждение дополнительного профессионального образования «Центральная государственная медицинская академия» Управления делами Президента РФ, проректор по учебной работе, заведующая кафедрой дерматовенерологии и косметологии

Kruglova Larisa Sergeevna

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.03.11 Restorative medicine, sports medicine, physiotherapy exercises, balneology and physiotherapy
Federal State Budgetary Establishment of Continuing Professional Education "Central State Medical Academy" of the Office of the President of the Russian Federation, Vice-Rector for Academic Affairs, Head of the Department of Dermatovenerology and Cosmetology

Яменсков Владимир Владимирович

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.03.11 Восстановительная медицина, спортивная медицина, лечебная физкультура, курортология и физиотерапия
ФГБУ «3 ЦВКГ им. А.А. Вишневого» Минобороны России, Начальник отделения сосудистой хирургии

Yamenskov Vladimir Vladimirovich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.03.11 Restorative medicine, sports medicine, physiotherapy exercises, balneology and physiotherapy
FSBI "3 Central military clinical hospital im. A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Head of the Department of Vascular Surgery

Иванов Денис Викторович

доктор медицинских наук,

Специальность: 14.03.11 Восстановительная медицина, спортивная медицина, лечебная физкультура, курортология и физиотерапия
Федеральное государственное бюджетное учреждение Высшего профессионального образования «Тульский Государственный университет» Медицинский институт. Профессор кафедры «Общая патология»

Ivanov Denis Viktorovich

doctor of medical Sciences,

Specialty: 14.03.11 Restorative medicine, sports medicine, physiotherapy exercises, balneology and physiotherapy
Federal State Budgetary Institution of Higher Professional Education "Tula State University" Medical Institute. Professor, Department of General Pathology

Овечкин Игорь Геннадьевич

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 14.03.11 Восстановительная медицина, спортивная медицина, лечебная физкультура, курортология и физиотерапия
Филиал №2 Федерального государственного бюджетного учреждения «3 Центральный военный клинический госпиталь им. А.А. Вишневого» Минобороны России. Внештатный заместитель начальника филиала по научной работе, заведующий кабинетом реабилитации органов зрения – врач офтальмолог

Ovechkin Igor Gennadievich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 14.03.11 Restorative medicine, sports medicine, physiotherapy exercises, balneology and physiotherapy
Branch No. 2 of the Federal State Budgetary Institution "3 Central Military Clinical Hospital named after A.A. Vishnevsky" Ministry of Defense of Russia. Freelance deputy head of the branch of scientific work, head of the office of rehabilitation of the organs of vision - ophthalmologist

Гребенюк Александр Николаевич

доктор медицинских наук,
профессор

Специальность: 03.00.01 Радиобиология
ФГБОУ ВО «Первый Санкт-Петербургский государственный медицинский университет им. ак. И.П. Павлова» МЗ РФ, профессор кафедры мобилизационной подготовки здравоохранения и медицины катастроф

Grebenyuk Alexander Nikolaevich

doctor of medical Sciences,
Professor

Specialty: 03.00.01 Radiobiology
First St. Petersburg State Medical University named after Academician I. P. Pavlov of the Ministry of Health of the Russian Federation, Professor of the Department of Mobilization Training of Healthcare and Disaster Medicine